
Motie bij agendapunt Kadernota. 

De Raad in vergadering bijeen op 4 juli 2022, 

Overwegende: 
- dat vanwege de verkiezingen, de coalitievorming en de (zeer) late publicatie van de 

meicirculaire het niet mogelijk is geweest om de Kadernota een echte voorbereiding 
te doen zijn op de begroting van 2023;

- dat de gegevens vanuit de meicirculaire inmiddels bekend zijn, evenals de 
uitkomsten van het overleg tussen rijk en VNG over het accres t/m 2025,

- dat de Raad nu beter in de gelegenheid is om het College alsnog richtinggevende 
uitspraken mee te geven voor de begroting 2023; 

Constaterende: 
- dat er een positief budgettair saldo is voor de jaren 2022 (€ 618.000); 2023 (€ 

2.600.000); 2024 (3.200.000); 2025 (4.387.000); 
- dat er ook voor het verwachte “ravijnjaar” 2026 nog een licht positief beeld is (van 

€ 282.000) 
- dat het rijk inmiddels heeft toegezegd het accres t/m 2025 vast te zetten, waarmee 

de noodzaak om in deze jaren rekening te houden met een afslag kan komen te 
vervallen; 

- dat er daarmee in de komende jaren budgettaire ruimte ontstaat van in totaal ruim 
12 miljoen euro;

Van mening: 
dat deze budgettaire mogelijkheden zodanig moeten worden benut dat, naast hetgeen al 
meerjarig is vastgelegd:

- alle inwoners van Leiderdorp er iets positief van moeten kunnen merken;  
- het geld zo wordt besteed dat Leiderdorp er ook op lange termijn voordeel van heeft;
- er vooral incidentele uitgaven mee worden gedaan, omdat het veelal gaat om 

incidenteel geld;
- er, ondanks de licht positieve cijfers voor 2026, ook gedeeltelijk wordt gereserveerd 

voor de verwachte tekorten voor de jaren erna;
- de in het Coalitieakkoord voorgenomen intensiveringen (zoals voor kunst, cultuur en 

sport) worden meegenomen.

Verzoekt het College om: 
Een meerjarenplan op te stellen bij de begroting 2023, met daarin de thema’s zoals die in 
het Coalitieakkoord zijn opgenomen. Dit meerjarenplan dient daarnaast gebaseerd te zijn op 
de volgende richtinggevende punten.

a. Nu de inflatie onvoorzien hoog oploopt het college op te roepen met voorstellen te 
komen hoe in de komende jaren de woonlasten voor de inwoners meerjarig kunnen 
worden beperkt.

b. Er wordt geïnvesteerd in maatregelen die de duurzaamheidsdoelstellingen versnellen 
zodat deze op termijn ook geld zullen opleveren. Hierbij gaat het o.a. om het versneld 
verduurzamen van gemeentelijk vastgoed, sportaccommodaties, gemeentelijke 
verlichting etc.



c. Bij de duurzaamheidsinvesteringen is leidend hoe de lagere en middeninkomens, die 
het meest geraakt worden door de sterk stijgende energieprijs, daarvan kunnen 
profiteren door maatregelen die hun energiegebruik verminderen; 
Samen met bewoners en gebouweneigenaren bekijkt het college per wijk waar de 
slimste en snelste stappen kunnen worden gemaakt op het gebied van 
energiebesparing, het opwekken van duurzame energie, warmte en energiezuinig 
vervoer. Subsidiemogelijkheden worden goed inzichtelijk gemaakt voor inwoners en 
ondernemers.  

d. Het college versnelt het versterken van de biodiversiteit;
e. Het college reserveert extra middelen voor nieuwbouw van scholen, zodat 

onderwijskundige en duurzaamheidsdoelstellingen maximaal kunnen worden bereikt;
f. Het aantal te bouwen woningen op de Baanderij dient, met in acht neming van een 

goede en betaalbare woon- en leefkwaliteit in het gebied zoals beschreven in de 
gebiedsvisie Baanderij, zo groot mogelijk te worden en de bouw dient zo spoedig 
mogelijk aan te vangen. Het college gaat hiertoe actief in gesprek met marktpartijen.

g. Mede in overleg met Rijnhart Wonen onderzoekt het college of het percentage 
sociale woningen in heel Leiderdorp kan worden verhoogd;

h. Er wordt extra geïnvesteerd in de sociale zekerheid met als doel om, in een tijd van 
grote tekorten op de arbeidsmarkt, onder meer nieuwkomers, mensen met een 
achterstand op de arbeidsmarkt en inwoners in de bijstand zoveel en zo snel als 
mogelijk inzetbaar te maken voor de arbeidsmarkt;

i. Het college houdt rekening met het afvlakkend budgettaire perspectief vanaf 2026 en 
onderzoekt, rekening houdend met de huidige stand van de reserves, of deze nog 
extra zouden moeten worden aangevuld. 

En gaat over tot de orde van de dag. 

Was getekend,
PvdA/GL Roeland Schmidt
LPL
CDA Medea Hempen
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